
UL认证LEON5500防火逃生锁全国经销商

产品名称 UL认证LEON5500防火逃生锁全国经销商

公司名称 深圳市创乾时代科技有限公司

价格 .00/套

规格参数 品牌:LEON
型号:LEON5500
产地:台湾

公司地址 深圳市龙华新区梅坂大道民乐科技园E栋607

联系电话 0755-82593809 13168786211

产品详情

长期销售台湾LEON5500美标平推式防火逃生装置

LEON5500防火逃生锁库存积压特价处理

LEON美标逃生装置经销商

LEON美标逃生锁，台湾LEON美标防火锁，LEON美标防火锁经过UL认证，台湾LEON美标逃生锁
产品名称：LEON5500系列美标逃生装置 Features & Construction _ ANSI A156.3, Grade 1 heavy duty exit
device in surface vertical rod and rim designs. _ UL Listed for Panic and UL 10C, UBC 7-2-1997 codes. _ UL Listed
for Fire Exit Hardware. 3 hours. _ (A) label rating on pairs of doors up to 8’0” x 8’0” swinging in same or
opposite directions. _ Uncompromising security and safety in single and double fire exit doors. _ Chassis mounted
unit construction. _ Available in many different functions. Lever and escutcheon tirms are grade 1 construction with
clutch freewheeling mechanism. Rose and escutcheon covers 161 cut out. Suggested Architect’s Specifications _ All
exit devices shall be of touch bar design with smooth operation and be operative over 2/3 of the door’s clear opening
width. _ All exit devices must be listed under _Panic Hardware_ in the Accident Equipment List of Underwriter’s
Laboratories, Inc. Where labeled doors are used as exits, they must be equipped with labeled Fire Exit Hardware and
UL 10C, UBC 7-2- 1997 codes. _ All springs shall be of stainless steel throughout. _ All exit devices shall be of chassis
mounted unit construction. _ All exit device shall be ANSI A156.3, Grade 1. 符合美国国家安全标准局ANSI
A156.3一级标准规格 符合美国公共安全残障法规 通过美国UL 3小时防火测试 通过UL
IOC.UBC7-2-1997标准认证 台湾品牌原装进口原厂包装, 有分左右方向，订货时请注明
更多关于产品及技术参数详细资料，欢迎来函来电咨询！
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